



Svensk Land Rover Klubbs Sommarträff 2024

1-4 augusti 2024

Fridafors Fritidscenter, Fridafors på gränsen mellan Kronoberg och Blekinge.

Träffavgift 300 kr/ekipage



Årets sommarträff kommer att hållas på Fridafors Fritidscenter som ligger precis på gränsen mellan Blekinge och Kronoberg, när det begav sig så var det riksgrens mellan Sverige och Danmark. Träffen kommer att vara av det lite enklare slaget när det gäller boende med mera. Det som gäller är att vi har en stor gräsplan utan el där vi bor. Det finns även ett antal stugor och ställplatser som man kan hyra direkt av Fridafors IF som sköter anläggningen, men info om detta nedan. Det finns tillgång till duschar och toaletter, det finns en samlingslokal på området som vi kommer att hålla årsmötet i, det finns en uteplats under tak där vi kan vara om det blir lite sämre väder. Idrottsföreningen kommer att bedriva lite försäljning av fika under dagarna och även mat så som hamburgare, korv och kanske något

annat under kvällen.

Vi kommer att köra en greenlaning både fredagen och lördagen samt en enklare off-road på lördagen, för off-roaden tillkommer en avgift på ca 100-200 kr/bil som betalas på plats. Anmälan till Off-roaden görs i samband med att ni checkar in på träffen, senast kl 16:00 på fredagen den 2 augusti.

Årsmötet kommer hållas kl 15:00 på lördagen.

Servering av mat kommer att finnas från ca 17:00 till 20:00, grillar för egen grillning kommer att finnas tillgängliga från ca kl 18:00.

Informationen kan fyllas på löpande.

För att boka enklare stuga eller ställplats kontakt Göran Lund på Fridafors IF på telefon: 070-5583367 eller mejl: lundharna@telia.com



Om du vill kan du även köpa en Sommarträffströja, det är en olivgrön T-shirt med träffmärket på. Den finns i storlekarna S-3XL, kostnad 150 kr/st. Ange antal och storlekar i anmälan. [Bild på tröjan]

Anmälan för SLRK-medlemmar sker i medlemsregistret, om ni har problem med det mejla till ordforande@slrk.se

Anmälan för utländska besökare sker genom att ni köper en biljett till träffen samt eventuella tröjor i webshopen och betalar med kort, www.slrk.se

När du betalar så betala in träffavgiften samt eventuell kostnad för de T-shirtar du beställt på Swish till 123 601 00 86, ange Sommarträff och ditt medlemsnummer.

Swedish Land Rover Club Summer Meet 2024

1-4 August 2024

Fridafors Camping Centre,
Karsahult 2, 362 57 Ryd
<https://maps.app.goo.gl/8UKV3uhd1HD8vLcv6>

This year's SLRK summer meeting will be held at Fridafors Camping Centre, situated on the border between Blekinge and Kronoberg, which was once the border between Sweden and Denmark. Camping will be based on simplicity in a large grassy area with few to no restrictions and no electricity. There are a number of cabins for hire and pitches with electricity for caravans or trailers, which can be rented directly from Fridafors Camping. (more info below)

Facilities include access to toilets and showers, and there's also a large conference room where the SLRK holds its annual meeting. There is also a covered terrace for bad weather.

Every evening from 18:00 there will be communal barbecues for family and friends to cook and eat together.

The local sports club will open a small kiosk selling coffee, cold drinks, hamburgers, hotdogs and Swedish chocolate from 17:00 to 20:00 daily.

There will be greenlaning on both Friday and Saturday to explore the history-rich counties of Blekinge and Kronoberg. Expect the greenlaning routes to take around 3-4 hours. More information will be available at check-in for lists and times.

On Saturday, a local sand/gravel quarry will offer light off-roading for those who want to explore the limits of their Land Rovers. Registration for off-roading can be made at the check-in no later than 16:00 on Friday 2 August. There will be a fee approximatly 100-200:- sek per car for the off-road.

The SLRK Annual General Meeting will be held on Saturday at 15:00 in the Conference Room.

Sunday will be a relaxing morning for most before packing up and heading home after a great weekend with family, friends and lots of Land Rovers.

Fee 300:- sek per vehicle including occupants.

T-shirts are available in sizes S-3XL at a cost of 150:- sek.

Additional event stickers are available at check-in for 10:- sek.

To book a cabin or a pitch with electricity, contact Göran Lund at Fridafors IF: 070-5583367 or e-mail: lundharna@telia.com

Registration and purchases are to be completed before July 7 at <https://slrk.se/>

International visitors wishing to attend the SLRK Summer Meet are encouraged to visit <https://slrk.se/> for registration and payment information.

Information is constantly being updated and it is recommended that you visit <https://slrk.se/> for the latest changes.

Sommertreffen 2024

1.– 4. August 2024

Fridafors Freizeitcenter, Fridafors – auf der Grenze zwischen Kronoberg und Blekinge.

Teilnahmegebühr 300 Sek / Fahrzeug bzw. Gespann

.....
Das diesjährige Sommertreffen wird beim Freizeitcenter Fridafors stattfinden welches genau auf der Grenze zwischen Blekinge und Kronoberg liegt. Damals war es eine Zeit lang auch die Reichsgrenze zwischen Schweden und Dänemark. Das Treffen wird im etwas einfacheren Stil abgehalten was z.B. Unterkunft etc. angeht. Zur Verfügung steht eine große Rasenfläche ohne Stromversorgung, auf der wir wohnen werden. Es gibt ebenfalls eine kleine Anzahl Hütten und Stellplätze die direkt beim Sportverein Fridafors gebucht werden können, welcher die Anlage betreibt – (s.Info hierzu weiter unten!) Duschen und Toiletten sind vorhanden. Ebenfalls ein Versammlungslokal in dem wir die Jahreshauptversammlung abhalten werden. Des Weiteren gibt es einen überdachten Außenplatz, an dem wir uns aufhalten können falls das Wetter etwas schlechter sein sollte. Der Sportverein wird an den Tagen eine kleine Verkaufsstelle für Kaffee / Teilchen sowie abends Imbiss in Form von Hamburgern, Wurst etc. offenhalten.

Wir werden am Freitag und Samstag ein Greenlaning anbieten sowie eine leichtere Offroad Tour am Samstag. Die Anmeldung zum Offroadfahren wird beim Treff Check-in gemacht, spätestens jedoch um 16:00 Uhr am Freitag, den 2. August. Für den Offroad-Einsatz wird eine Gebühr von ca. 100–200 Sek pro Fahrzeug erhoben.

Die Jahreshauptversammlung findet statt um 15:00 Uhr am Samstag.

Essen wird bereitgehalten täglich von 17:00 bis 20:00 Uhr. Grills für eigenes Grillen werden ab etwa 18:00 Uhr bereitstehen.

Informationen zum Treffen können ständig aktualisiert werden.

Um eine einfache Hütte oder einen Stellplatz zu buchen bitte selbst Kontakt aufnehmen mit Göran Lund Fridafors IF unter Telefon 0705583367 oder per mail an lundharna@telia.com

Wer möchte kann für 150 Sek ein Sommertreffen T-Shirt kaufen. Diese sind in den Größen S-3 XL zu haben und tragen das Trefflogo.

Die Anmeldung für ausländische Besucher geschieht durch Kauf einer Eintrittskarte (biljett) zum Treffen sowie evtl. T-Shirts im Webshop mit Kartenzahlung, www.slrk.se
